

Pidato & Debat 2019

PIALA KETUA PENGARAH
JPPKK

TVET POLITEKNIK
& KOLEJ KOMUNITI :
MENDEPANI CABARAN
MEMACU PERUBAHAN

tarikh
23-26 OGOS 2019

tempat
POLITEKNIK
PORT DICKSON



ATUR CARA MAJLIS PERASMJAN PENUTUPAN

8.30 pagi Ketibaan para peserta dan pegawai
8.45 pagi Ketibaan Tetamu Jemputan
8.55 pagi Ketibaan Dr. Hj Mohd Zahari Bin Ismail
 Pengerusi Majlis Pengarah Politeknik Malaysia

9.00 pagi Nyanyian Lagu Negaraku
 Bacaan Doa

PERTANDINGAN AKHIR DEBAT POLITEKNIK MALAYSIA

Persembahan Multimedia
Persembahan Pidato
Persembahan Pelajar Politeknik Port Dickson (PPD)
Ucapan Pengarah PPD

UCAPAN PERASMIAN PENUTUPAN OLEH PENGERUSI MAJLIS PENGARAH POLITEKNIK MALAYSIA

Ulasan Ketua Hakim
Majlis Penyampaian Hadiah

12.30 tgh Jamuan Makan Tengahari & Bersurai

SEKAPUR SJRJH-SEULAS PJNANG

PERTANDINGAN PIDATO DAN DEBAT 2019, PIALA KETUA PENGARAH JPPKK buat julung kalinya diadakan di Politeknik Port Dickson. Pertandingan debat pada kali ini merupakan kali ke-7 dianjurkan selepas penganjuran oleh Politeknik Sultan Mizan Zainal Abidin, Politeknik Kuala Terengganu, Politeknik Melaka, Politeknik Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah, Politeknik Sultan Haji Ahmad Shah dan Politeknik Ibrahim Sultan.

Pertandingan pidato dan debat ini merupakan salah satu cabang seni penyampaian mesej secara lisan yang mengandungi idea, menaakul konsep, menghuraikan dan merumuskan secara berkesan. Selain penyampaian yang ber-sahaja, nilai kecindan yang tinggi serta penghujahan yang meyakinkan, teknikal perdebatan serta strategi pasukan sangat penting dalam memastikan kejayaan sesebuah pasukan debat.

Justeru itu, melalui pertandingan ini, diharapkan para peserta dapat meningkatkan kemahiran komunikasi, kaedah penyampaian idea, berfikiran secara matang serta mampu menghuraikan isu semasa secara kritis. Ciri-ciri tersebut pastinya akan memberi nilai tambah kepada para graduan Politeknik dan Kolej Komuniti Malaysia.

Bagi pertandingan kali ini sebanyak 32 institusi dari Politeknik dan Kolej komuniti akan bertanding. Para peserta akan diadili dari segi keyakinan diri dalam menyampaikan idea dan pandangan. Dalam era yang serba mencabar ini modal insan merupakan aset utama keupayaan individu bersaing sesama sendiri. Kesemua ini merupakan titik tolak dalam menaikkan semangat bersaing dengan institusi lain serta mempromosikan Politeknik dan Kolej komuniti sebagai institusi pendidikan yang unggul.

Ketua pengarah JPPKK

Assalamu'alaikum Warahmatullahi Wabarakatuh

Dan Selamat sejahtera

Syukur Alhamdulillah, dengan limpah kurnia-Nya sama-sama kita panjatkan rasa syukur ke hadrat Illahi, atas izin-Nya dapat kita anjurkan pertandingan Pidato dan Debat Piala Ketua Pengarah kali ke tujuh bagi tahun 2019 ini.

Tahniah dan Syabas kepada Politeknik Port Dickson (PPD) kerana telah menjalankan amanah bagi meneruskan acara gemilang tahunan ini dengan tema TVET Politeknik dan Kolej Komuniti: Mendepani Cabaran, Memacu Perubahan. Penganjuran kali ini telah menjadi medan kepada semua peserta dan jemputan berkongsi pencambahan pendapat, sesi percanggahan idea logik dan sesi perbalahan yang berhemah.



Saya yakin pelajar-pelajar kita mempunyai keinginan yang membara untuk menyuarakan pandangan mereka tersendiri. Medium yang terkini dalam media sosial kadang kala tidak memadai dan mungkin sering kala akan menyebabkan salah faham yang tidak berkesudahan. Aktiviti berpidato atau debat secara bersua muka seperti ini dapat membantu membina keyakinan yang tidak ada pada medium media sosial. Melalui pertandingan ini juga para pelajar yang memiliki kemahiran pengucapan yang terbaik berdasarkan fakta-fakta dan hujah dapat melontarkan idea dan pendapat masing-masing seterusnya dapat mewakili Politeknik dan Kolej Komuniti ke peringkat yang lebih tinggi.

Tidak kira dari aspek mana idea atau gagasan revolusi industri ini ditinjau, adalah penting bagi kita ketahui bahawa revolusi industri 4.0 ini sedang berlaku dan akan terus berlaku. Sebagai institusi TVET ulung negara, kita berasa bangga dengan menghasilkan jutaan tenaga kerja mahir dan separuh mahir dalam pelbagai bidang TVET di setiap Politeknik dan Kolej Komuniti. Namun begitu tenaga modal insan hebat dalam kalangan pelajar Kolej Komuniti dan Politeknik ini mampu untuk mengadaptasi segala bentuk limpahan inovasi dari arus teknologi yang semakin berkembang.

Semoga semua yang kita usahakan ini mendapat keberkatan dari-Nya. Tahniah dan syabas kepada penganjur, semoga hasil usaha pengurusan PPD dan jawatankuasa pertandingan ini akan berakhir dengan jayanya.

YBhg. Ts. Dr. MOHAMMAD NAIM BIN YAAKUB

Ketua Pengarah

Jabatan Pendidikan Politeknik dan Kolej Komuniti

Pengarah Politeknik Port Dickson



Assalamu'alaikum Warahmatullahi Wabarakatuh

Dan Selamat sejahtera

Alhamdulillah, terlebih dahulu marilah kita bersama-sama memanjangkan kesyukuran kehadiran ilahi kerana dengan izin dan rahmatnya kita dapat bersama-sama dalam Majlis Penutup Pertandingan Pidato dan Debat Piala Ketua Pengarah Jabatan Pendidikan Politeknik dan Kolej Komuniti edisi ke tujuh tahun 2019 dengan tema TVET Politeknik dan Kolej Komuniti : Mendepani Cabaran, Memacu Perubahan.

PPD ingin mengucapkan ribuan terima kasih kepada Bahagian Ambilan dan Pembangunan Pelajar, Jabatan Pendidikan Politeknik dan Kolej Komuniti kerana terus prihatin terhadap keperluan bagi melahirkan pemimpin pelajar yang petah dalam berhujah dan mempertahankan hujah. Kepimpinan pelajar pada zaman ini tidak lagi hanya diterjemahkan dengan keikhlasan hati dan kehendak membantu sahaja. Penyampaian idea yang produktif dan berkesan adalah lebih penting dan ditambah dengan kaedah penyampaian yang mesra namun jelas. Saya berpendapat bahawa pertandingan debat dan pidato sebegini adalah antara program terbaik bagi melahirkan bukan sahaja pengucap malah pemimpin generasi masa kini.

PPD sebagai Jawatankuasa Penganjur Pertandingan Pidato dan Debat Piala Ketua Pengarah Jabatan Pendidikan Politeknik dan Kolej Komuniti kali ke tujuh tahun 2019 berharap peserta, pengiring dan tetamu selesa sepanjang berada di PPD. Kami sentiasa memastikan keperluan delegasi disediakan dengan baik. Bagaimanapun, saya memohon maaf jika terdapat sebarang kekurangan dalam penganjuran pada kali ini. Syabas dan terima kasih kepada Jawatankuasa Kerja Pertandingan Pidato dan Debat Piala Ketua Pengarah Jabatan Pendidikan Politeknik dan Kolej Komuniti kali ke tujuh tahun 2019 ini atas komitmen yang ditunjukkan sebelum dan semasa pertandingan ini berlangsung

Akhir kata, tahniah dan syabas diucapkan kepada semua pemenang dan peserta yang telah mengambil bahagian dalam pertandingan ini. Saya berharap kecemerlangan dan semangat daya saing dapat diteruskan dalam kehidupan seharian pelajar. Semoga pertandingan ini membawa seribu kenangan yang indah kepada peserta, pengiring dan semua hadirin. InsyaAllah, kita akan bertemu lagi di pertandingan yang akan datang.

EN ROSLEE BIN YAHYA

Pengarah
Politeknik Port Dickson

Pengerusi MPCEC

Assalamu'alaikum Warahmatullahi Wabarakatuh

Alhamdulillah, Dengan izin-Nya sama-sama kita panjatkan rasa syukur ke hadrat Illahi, atas izin-Nya saya diberi peluang untuk memberikan kata alu-aluan sempena pertandingan Pidato dan Debat Piala Ketua Pengarah kali ke tujuh bagi tahun 2019 ini.

Debat dan Pidato merupakan wadah bagi memastikan generasi muda mampu berkomunikasi dengan lancar, kritis, bernas, berdaya saing dan berketerampilan, sama ada di peringkat politeknik, kolej komuniti mahupun di bangku sekolah. Oleh yang demikian Pertandingan Debat dan Pidato merupakan salah satu elemen di dalam MPCEC (Malaysian Polytechnic Communication Enhancement Council) dipertandingkan diperingkat Politeknik dan diperluaskan ke Kolej Komuniti. Tujuannya adalah mencungkil bakat-bakat individu terhebat membuat pengucapan dan memberikan pendapat untuk bertanding pula ke peringkat yang lebih tinggi.

MPCEC merupakan sebuah badan yang diwujudkan bagi tujuan menyemarakkan lagi bakat komunikasi yang ada di dalam diri pelajar. Ianya tidak terhad kepada bidang pengucapan awam ataupun bidang pengacaraan sahaja malah turut melibatkan bidang kewartawan. Dalam konteks pidato pula mereka dinilai melalui bakat pengucapan awam, berfikir secara berstruktur dan menonjolkan bakat berpidato serta debat dengan mengupas isu semasa dalam bidang pendidikan, sosial, ekonomi, politik dan isu negara bangsa. Semua ini dapat merangsang aktiviti mahasiswa dalam suasana sebenar dengan lebih beretika bersuara apabila bekerja dan menjalankan peranan sebagai ahli masyarakat.

Mereka yang mahir berpidato mempunyai kelebihan ke arah memiliki kriteria sebagai pemimpin pelapis yang layak menerajui kepemimpinan sesebuah negara atau organisasi suatu hari nanti. Justeru, aktiviti debat dan pidato adalah satu medan terbaik di universiti sebagai platform dan ruang persediaan kepada mahasiswa menggilap potensi berhujah secara berhemah. Semoga usaha memperkasakan bahasa Melayu merentas sempadan tidak kunjung padam dan semangatnya sentiasa mekar.

Tahniah dan syabas kepada Politeknik Port Dickson kerana berjaya menganjurkan Pertandingan ini bagi edisi ketujuh untuk tahun 2019. Semoga apa yang kita usahakan mendapat keberkatan dan memberi manfaat kepada bangsa dan negara.

PUAN YUSMA BINTI YUSOF

Pengerusi

Malaysian Polytechnics Communication Enhancement Council (MPCEC)



PENYERTAAN PASUKAN

No.	POLITEKNIK/ KOLEJ KOMUNITI	PIDATO	DEBAT
1	POLITEKNIK SULTAN MIZAN ZAINAL ABIDIN	•	•
2	POLITEKNIK TUANKU SULTANAH BAHYIAH	•	•
3	POLITEKNIK TUN SYED NASIR SYED ISMAIL, PAGOH	•	•
4	POLITEKNIK JELI	•	•
5	POLITEKNIK MERSING JOHOR	•	•
6	POLITEKNIK METRO KUALA LUMPUR	•	•
7	POLITEKNIK SEBERANG PERAI	•	•
8	POLITEKNIK MELAKA	•	•
9	POLITEKNIK MERLIMAU	•	•
10	POLITEKNIK IBRAHIM SULTAN	•	•
11	POLITEKNIK KOTA KINABALU	•	•
12	POLITEKNIK HULU TERENGGANU	•	•
13	POLITEKNIK BESUT TERENGGANU	•	•
14	POLITEKNIK PORT DICKSON	•	•
15	POLITEKNIK BANTING		•
16	POLITEKNIK MUKAH	•	•
17	POLITEKNIK SULTAN HAJI AHMAD SHAH, KUANTAN	•	•
18	POLITEKNIK NILAI	•	•
19	POLITEKNIK UNGKU OMAR	•	•
20	POLITEKNIK METRO KUANTAN	•	•
21	POLITEKNIK SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH	•	•
22	POLITEKNIK TUANKU SYED SIRAJUDDIN (PTSS)	•	•
23	POLITEKNIK MUADZAM SHAH	•	•
24	POLITEKNIK KUCHING SARAWAK	•	•
25	POLITEKNIK KOTA BHARU	•	•
26	POLITEKNIK SANDAKAN SABAH	•	•
27	KOLEJ KOMUNITI JERAI	•	
28	KOLEJ KOMUNITI SIK	•	
29	KOLEJ KOMUNITI BALING	•	
30	KOLEJ KOMUNITI LANGKAWI @ LANGKAWI TOURISM ACADEMY	•	
31	KOLEJ KOMUNITI NIBONG TEBAL	•	•
32	KOLEJ KOMUNITI BAGAN DATUK	•	•

TENTATIF PROGRAM

TARIKH	MASA	PENGISIAN PROGRAM	LOKASI
23/08/2019 (Jumaat)	02:30 ptg	Pendaftaran peserta	LOBI BLOK AKADEMIK
	03:00 ptg	Bengkel Debat & Taklimat Penjurian	DK4
	05:30 ptg	Minum petang	DATARAN AKADEMIK
24/08/2019 (Sabtu)	07.30 pg	Sarapan Pagi	DATARAN AKADEMIK
	08: 30 pg	Pengumuman Usul Pusingan 1	DK5
		Saringan Pertandingan Pidato	DK4
	09: 00 pg	Pertandingan Debat Pusingan 1	BLOK E
	10: 00 pg	Pengumuman Usul Pusingan 2	DK5
	10: 30 pg	Pertandingan Debat Pusingan 2	BLOK E
	11.30 pg	Pengumuman Usul Pusingan 3	DK5
	12.00 tgh	Pertandingan Debat Pusingan 3	BLOK E
	01: 00 tgh	Makan Tengahari dan Solat Zuhur	DATARAN AKADEMIK
	02: 30 ptg	Pengumuman Usul Pusingan 4	DK5
		Saringan Pertandingan Pidato	DK4
03:00 ptg	Pertandingan Debat Pusingan 4	BLOK E	
04.00 ptg	Minum petang	DATARAN AKADEMIK	
25/08/2019 (Ahad)	07.30 pg	Sarapan pagi	DATARAN AKADEMIK
	08: 30 pg	Pengumuman Usul Pusingan 5	DK5
	09: 00 pg	Pertandingan Akhir Pidato	DK4
	10: 00 pg	Pertandingan Debat Pusingan 5	BLOK E
		Pengumuman Usul Pusingan Suku Akhir	DK5
	10: 30 pg	Pertandingan Debat Pusingan Suku Akhir	BLOK E
	01: 15 tgh	Makan Tengahari dan Solat Zuhur	DATARAN AKADEMIK
	02: 30 ptg	Pengumuman Usul Pusingan Separuh Akhir	DK5
	03: 00 ptg	Pertandingan Debat Pusingan Separuh Akhir	BLOK E
	05.30 ptg	Minum petang	DATARAN AKADEMIK

Ts. Dr. MOHAMMAD NAIM BIN YAAKUB

Ketua Pengarah

Jabatan Pengajian Politeknik dan Pembangunan Pelajar

ROSLEE BIN YAHYA

Pengarah Politeknik Port Dickson

YUSMA BINTI YUSOF

Pengarah Politeknik Tuanku Sultanah Bahiyah

(Merangkap Pengerusi MPCEC)

TUAN HAJI WAN MOHAMAD NASIR BIN WAN ABDUL RAHMAN

Pengarah Bahagian Ambilan & Pembangunan Pelajar JPPKK

DR NOR HANIZA BINTI MOHAMAD

Timbalan Pengarah Akademik Politeknik Port Dickson

TUAN HAJI WAN ZULKIFLY BIN WAN ZAKARIA

Timbalan Pengarah Bahagian Ambilan & Pembangunan Pelajar JPPKK

ENCIK AMALULKHAIR BIN SARBINI

Timbalan Pengarah Bahagian Ambilan & Pembangunan Pelajar JPPKK

HJ MOHD ASRI BIN SARBUN

Timbalan Pengarah Akademik Politeknik Port Dickson

ABDUL LATIFF BIN HYDROS

Ketua Jabatan JPA Politeknik Port Dickson

ENCIK AHMAD KHAIRUL RADHI BIN KAMARUZAMAN

Penolong Pengarah Kanan Bahagian Ambilan & Pembangunan Pelajar JPPKK

MOHD FARIZUL IRNI BIN ISMAIL

Penolong Pengarah Kanan Bahagian Ambilan & Pembangunan Pelajar JPPKK

PENAUNG | **ROSLEE BIN YAHYA**

PENASIHAT I | **DR NOR HANIZA BINTI MOHAMAD**

PENASIHAT II | **HJ MOHD ASRI BIN SARBUN**

PENGERUSI | **ABDUL LATIFF BIN HYDROS**

TIMBALAN PENERUSI 1 | **MUHD ZAKI BIN MUSTAPHA**

TIMBALAN PENERUSI 2 | **ZAINAB BT MUSRI**

SETIAUSAHA I | **UST MIMI AINEEN BINTI ABU MANSOR**

SETIAUSAHA II | **NOOR ALINA BT NAMAMI**

BENDAHARI | **NORZAHIRAH BINTI NORDIN**

JAWATANKUASA PEROLEHAN | **NURUL HUDA BT MOHD SHARUDIN**

JAWATANKUASA TEKNIKAL | **NOOR FAZREENA BT ABD WAHAB |**

| USTAZ MOHD HISHAM BIN MD SAID

SEKRETARIAT PERTANDINGAN (URUSETIA) | **UST NOORAINI BINTI ISMAIL**
| UST NOOR ASLINDA BINTI JALIL

JAWATANKUASA LAMAN WEB & PENDAFTARAN | **CATHERINE FOO WEI LI**

JAWATANKUASA JAMUAN | **ZURIANA BT MOHAMED**

JAWATANKUASA JEMPUTAN | **DR RUSLAWATI BINTI ABD WAHAB**

JAWATANKUASA SAMBUTAN & PROTOKOL | **HAMISAH BINTI HAFNI**

JAWATANKUASA PERSIAPAN PENTAS & DEWAN | **ZAINAL BIN AB RAHMAN**

JAWATANKUASA MAJLIS PENUTUP | **MUNIRAH BINTI MD JUNID**

JAWATANKUASA PERSEDIAAN TEMPAT & | **SALMIAH BINTI HUSAIN**
PERALATAN PERTANDINGAN

JAWATANKUASA HADIAH PERTANDINGAN & CENDERAHATI | **ABDUL RAHIM BIN IBRAHIM**

JAWATANKUASA MULTIMEDIA | **MOHD SYAFIQ BIN RADZALI**

JAWATANKUASA PUBLISITI & MEDIA | **ROZITA BT IBRAHIM**

JAWATANKUASA LOGISTIK & LALULINTAS | **AZIZUL AZRIN BIN MAHMOR**

JAWATANKUASA LIAISON & SUKARELAWAN | **MOHD NAFIZI BIN NOSRI |**
| USTAZ MOHD HISHAM BIN MD SAID

JAWATANKUASA SIJIL | **MUHAMMAD SADLI BIN ABDULLAH**

JAWATANKUASA FASILITI & KEMUDAHAN ASAS | **MUHAM ZAINI BIN HAMZAH**

JAWATANKUASA BUKU PROGRAM | **MARWANUL HAKIM BIN MOHD NOH**

JAWATANKUASA KESELAMATAN, KEBERSIHAN & PENGANGKUTAN |
MUHAMAD FAKARUDIN BIN ZOHARDIN

JAWATANKUASA TEKS UCAPAN & ALU-ALUAN | **JAMALUDIN BIN SUHAIMI**

JAWATANKUASA TUGAS-TUGAS KHAS | **US SUHAIMI BIN SAMAD**

SEKRETARIAT PERTANDINGAN (URUSETIA)

UST NOORAINI BINTI ISMAIL (K) | UST NOOR ASLINDA BINTI JAMIL (K)
| TRACY ANAK WILLIAM TANDANG | NURUL BALQIS BINTI AHMAD ZAKARIA |
FAZLINA BINTI FADZIL | NURULAZIDAH BINTI JAAFAR | UST RIBHAN BINTI IBRAHIM |
US MOHAMAD FAISAL BIN JUMRI

JAWATANKUASA LAMAN WEB & PENDAFTARAN

CATHERINE FOO WEI LI (K)
AZNIZA BINTI MAT NASIR | NORLIZA BINTI DEN

JAWATANKUASA JAMUAN

ZURIANA BT MOHAMED (K)
| ZARINA BINTI YUSOF | NORAZEAN BINIT MISWAT
NORELISSA BINTI MOHD SHAHIR | NORZILA AZREEN BINTI MOHD NASIR
JAMISAHANUM BINTI JAMALUDDIN | NURUL HUDA BINTI MOHAMAD SHARUDIN |
ANITA BINTI AHMAD | NURAIN BINTI ABDUL BASID | NUR ATHIRAH BINTI ROSHELMY
NURIN SOFIYA BINTI NOR AMRAN | INTAN NURYASMIN BINTI SAZALI

JAWATANKUASA JEMPUTAN

DR RUSLAWATI BINTI ABD WAHAB (K)
SUHANA BINTI BAHARUDIN | WAN ROBIAH BINTI WAN ISMAIL

JAWATANKUASA TEKS UCAPAN & ALU-ALUAN

JAMALUDIN BIN SUHAIMI (K)
NOOR ASYIKIN BINTI AHMAD | HERDAWATI BINTI BOHARI

JAWATANKUASA SAMBUTAN & PROTOKOL

HAMISAH BINTI HAFNI (K) | ONG SENG KEONG | ZULZANA BINTI ZULKARNAIN
RAHAYU BINTI HASSAN | SHARIFAH AZNEE BINTI SYED ALI | JULIE MARLINA BINTI HASAN
HAMDAN BIN RAZAK | MOHD FITRI BIN BASIRAN | DR MURUGADAS A/L RAMDAS

JAWATANKUASA PERSIAPAN PENTAS & DEWAN

ZAINAL BIN AB RAHMAN (K)
NORZALINA BINTI MD. YUSOP | NUR ATHIRAH BINTI IBRAHIM | SITI FATIMAH TUZZAHRAH
NOR NAWARLAILI BINTI NORDIN | NORDIANA BINTI NORDIN

JAWATANKUASA MAJLIS PENUTUP

MUNIRAH BINTI MD NUJID (K)
MOHD AZIRUDIN BIN SAHHUDIN (Floor Manager) | NOR RIDZUAN B. HASHIM
AZILAH BINTI ASRI | AMRAH BT MAT SAFRI | ROSELINDA BINTI SAMION
SITI ZALINA BINTI MOKHTAR | MOHAMAD ZAMRI BIN MUHAMAD | MOHD IZHAR BIN AHMAD
NOOR FADZLIN BINTI ABU BAKAR

JAWATANKUASA HADIAH PERTANDINGAN DAN CENDERAHATI

ABDUL RAHIM BIN IBRAHIM (K)
NORHAZLINA BT AMON | SUHAILA BT MOHD SHARIF
MOHD SHAHRIL FAHMI BIN MOHD ZAINI | MUHAMMAD HILMI BIN ZAID

JAWATANKUASA PERSEDIAAN TEMPAT & PERALATAN PERTANDINGAN

SALMIAH BINTI HUSSAIN (K)
SHARIFAH NOOR ANITA BINTI SYED JAAFAR | SYAFARIZAN BINTI NASRODDIN
HOO MOW HENG | SUHANA BINTI RAMLI | ARFAAZILA BINTI RAHMAT
NUR HANANI BINTI DAUD | JUNALIZA BINTI ISHAK | MOHAMAD NIZA BIN ABDUL GANI
MUNSHI BIN HASHIM | AZIZUL IZHAM BIN ABDUL RAHIM | SHAMSUL BIN MAZALAN
LEE KIM THOR

JAWATANKUASA MULTIMEDIA

MOHD SYAFIQ BIN RADZALI (K)
NURZAIMAWANI BINTI HUSSIN | AHMAD FADIATUDDIN B. MAT TAHIR
MUHAMMAD SYAFIQ BIN TAJUDDIN | MOHD SANI LAILI BIN MASLON |
AZRIN BIN MUHAMMAD | MUHAMMAD HAFFIZI BIN JAMIL

JAWATANKUASA PUBLISITI & MEDIA

ROZITA BINTI IBRAHIM (K)
PUTERI NUR ADILATUL ATRAS BINTI MEGAT HAMARI

JAWATANKUASA LOGISTIK & LALULINTAS

AZIZUL AZRIN BIN MAHMOR (K)
MOHD NAHAR BIN AHMAD | DAZLYNA BINTI ZAINAL ABIDIN
ADAM KHAIRY BIN ABU BAKAR | YONG SOON HANG

JAWATANKUASA LIASON & SUKARELAWAN

MOHD NAFIZI BIN NOSRI (K)
USTAZ MOHD HISHAM BIN MD SAID

JAWATANKUASA SIJIL

MUHAMMAD SADLI BIN ABDULLAH (K)
NURUL HANA BINTI RAMLI | SYARUL NIZAM BIN MOHAMAD SALLEH

JAWATANKUASA FASILITI & KEMUDAHAN ASAS

MUHAM ZAINI BIN HAMZAH (K)
MAWARDI BIN YUSOFF | WAN RADUWAN BIN WAN YUNUS | KHAIRUL HAFIZ BIN UMAR
HAIRUL ANUAR BIN MAHAOD | SITI NUR KHAIRRIYAH BINTI SA'ARI
NORMAN BIN MOHD | ALINA BINTI JAMAL | ZAHARI BIN KASSIM
MOHD ARDEENIZAM BIN ABDULLAH | MOHAMMAD SUHAIRI BIN SULAIMAN | MUHAMAD SYAZWAN
BIN MOHD JAUDIN

JAWATANKUASA BUKU PROGRAM

MARWANUL HAKIM BIN M.NOH (K)
HASNANI BINTI HAMIL | NORLILAWATI BINTI MOHD NOR
IZHAMIMI SHAHRIZAH BINTI ISMAIL | SHAIZATUL NORAZIRA BINTI ISMAIL
MUNIRAH BINTI HJ. ABDULLAH

JAWATANKUASA KESELAMATAN, KEBERSIHAN & PENGANGKUTAN

MUHAMAD FAKARUDIN BIN ZOHARDIN (K)
NORHASNIZA BINTI ABDUL RAHMAN
NOR ANNA BINTI PUDI | EN HAFIZUL BIN MOHD NASIR
SURIATI BINTI AHMAD | SITI NURASIKIN BINTI ZOLKIFLE | NOR HAZALINA BINTI MOHD JAINI
PN NURHASRULWIMA BINTI HASHIM | AHMAD SYARIFUDDIN BIN MOHAMAD NASIR

JAWATANKUASA TUGAS-TUGAS KHAS

US SUHAIMI BIN SAMAD

HAKJM

MUHAMMAD IRHAMMUDIN BIN IBRAHIM (KETUA JURI)
 NORHALIS BIN MOHAMED NOOR (TIMBALAN KETUA JURI)
 MAHZUAN BIN MOHMED | AZIZUL HAKIM ABDUL AZIZ
 ZUHAINI BIN KARDI | MUHAMMAD HASIF BIN IDRIS
 MUHAMMAD HAFIZ BIN HOOD | PROFESSOR DR. ROZIYA BINTI ABU
 DR AHMAD ZAHARUDDIN SANI AHMAD SABRI
 NOR AMIRUL SYAFIQ BIN NORHATTA | MUHAMMAD HAEKAL BIN AMRON
 MOHAMAD IBNU MOHAMAD | AHMAD IZZUDDIN BIN ABDUL RAHMAN
 NURHIDAYAH BINTI MOHD AKIL | AINUL MARDIAH MOHD ASRI
 MUHAMAD AIZUDIN BIN RADTHUAN | MUNIRAH BT MUHAMAD
 ABDUL HAKIM B NUZULIZZWAN | NURUL AISYAH BINTI AMINURRAHMAN
 MOHAMMAD ARIQ SOLLEHUDDIN BIN RAHIM

JURJ

BIL	JURI	POLITEKNIK/KOLEJ KOMUNITI
1	MOHD HISHAM MD SAID	POLITEKNIK PORT DICKSON
2	AS NUURIEN NAJMA BINTI AHMAD	POLITEKNIK TUN SYED NASIR SYED ISMAIL
3.	SUNATRAH BINTI ABDULLAHYI	POLITEKNIK TUN SYED NASIR SYED ISMAIL
4	NORIHAN BINTI MAHMUD	POLITEKNIK IBRAHIM SULTAN
5	MOHD ASRI BIN ABD GHANI	POLITEKNIK NILAI
6	MOHD HAIKAL ' AKASHAH BIN MD NOR	POLITEKNIK MERLIMAU
7	MEK ZAH BINTI CHE AHMAD	POLITEKNIK BANTING SELANGOR
8	AWANG ANNUAR BIN AWANG MANSOR	POLITEKNIK MUKAH
9	MOHD FAHMI BIN MD YUSOP	POLITEKNIK SEBERANG PERAI
10	NUR AZLINA BINTI JAMIL	POLITEKNIK MELAKA
11	MOHD FAIRULLAH BIN MUHAMMADON	POLITEKNIK MERSING, JOHOR
12	MOHD ZUHAIMI BIN ZOLKIFLI	POLISAS
13	MOHD NOR BIN YUSOF	POLITEKNIK JELI KELANTAN
14	NOR RULMAISURA BINTI MOHAMAD	POLITEKNIK BESUT TERENGGANU
15	JULIAWATI BT MOHD YUNUS	POLITEKNIK METRO Kuantan
16	HAZARIAH KARSAHID	POLITEKNIK SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH
17	ZULINA BINTI YUSOFF	POLITEKNIK TUANKU SYED SIRAJUDDIN (PTSS)
18	MOHD RAZLAN BIN ABDUL RAHIM	POLITEKNIK MUADZAM SHAH
19	KHALID HUSSEINE BIN TUAH	POLITEKNIK KUCHING SARAWAK
20	MUNIRAH BINTI AB. HAMID	POLITEKNIK BALIK PULAU
21	NOR ARYADA BINTI MAHMAD	POLITEKNIK KOTA BHARU
22	NUR ILI SHAMIMI BINTI JAMAL NASIR	KOLEJ KOMUNITI NIBONG TEBAL
23	MUHAMAD SYAZWAN BIN AZIZI	POLITEKNIK SANDAKAN SABAH
24	MUHAMMADDIN BIN MOHD JAIR	POLITEKNIK KOTA KINABALU
25	NOOR FARAHAH BINTI HARUN	KOLEJ KOMUNITI LANGKAWI / JERAI/ SIK/ BALING
26	AFIFATUN NADHIRAH BINTI AWANG	POLITEKNIK HULU TERENGGANU
27	MARIATI BT. AHAMAD ZABIDI	POLITEKNIK UNGKU OMAR
28	SITI SYAIRAH BINTI IBRAHIM	POLITEKNIK TUANKU SULTANAH BAHYAH
29	RUSHIDAH BINTI MD ROSDI	POLITEKNIK METRO KUALA LUMPUR
30	RAJA AHMAD SYAWAL BIN RAJA MUSA	KOLEJ KOMUNITI BAGAN DATUK

***POLITEKNIK DAN KOLEJ KOMUNITI
JEMPUTAN***

POLITEKNIK NILAI (PNS)
KOLEJ KOMUNITI REMBAU

SEKOLAH JEMPUTAN

SEKOLAH RENDAH KEBANGSAAN INTAN PERDANA
SEKOLAH MENENGAH KEBANGSAAN INTAN PERDANA
SEKOLAH AGAMA TELOK KEMANG
SEKOLAH MENENGAH PASIR PANJANG,
SEKOLAH RENDAH PASIR PANJANG
SEKOLAH KEBANGSAAN TELOK KEMANG

Sekalung Penghargaan

“Seluruh warga Politeknik Port Dickson mengucapkan setinggi-tinggi penghargaan dan terima kasih kepada semua pihak yang terlibat secara langsung dalam menjayakan Pertandingan Pidato dan Debat Piala Ketua Pengarah JPPKK kali ke tujuh untuk tahun 2019 ini”

